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  - Lično, više podržavam stavove Evropske unije. Ipak mi trenutno već duže vreme
pokušavamo da uđemo   u Evropsku uniju pa smatram da to ne treba remetiti, već treba ispratiti
njihove stavove. Ako se to od nas traži, tako treba da postupimo i naš stav treba da bude takav
da je identičan sa stavom EU.
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